



Faculty of Humanities

2nd International Scientific Conference

Language, Translation and Intercultural Communication

October 17 - 19, 2024

FEEDBACK

DOJMOVI SUDIONIKA O KONFERENCIJI

Dear Conference Organisers,

I participated in the 2nd International Scientific Conference „Language, Translation and Intercultural Communication” at Juraj Dobrila University of Pula on 17-19 October 2024 as a representative of Adam Mickiewicz University in Poznań, Poland.

I would like to express my appreciation to the organizers for the effort they put into preparing and holding the conference so well.

First, the richness of topics, the multitude of languages, and the selection of speakers made the conference an excellent platform to exchange academic ideas and find inspiration for future research.

Second, the cultural programme that was offered gave us a fantastic opportunity to experience local cuisine, architecture, and culture.

Above all, however, Professor Irena Mikulaco's professionalism, hospitality, and charismatic nature created a unique atmosphere that encouraged to establish valuable contacts between the conference participants, which is a value that cannot be overestimated.

Thank you once again for the opportunity to participate in such a well-organized conference.

Sincerely,

Kinga Kowalewska

Adam Mickiewicz University, POLAND

The conference organized by the Faculty of Philosophy at the Juraj Dobrila University of Pula was an extremely important event for research in the field of Slavic studies. I believe that the conference was excellently prepared, both in terms of content and organization, and the appropriate selection of participants, speakers, and topics created an atmosphere conducive to constructive discussions, not only during the presentations but also outside the university walls.

The opportunity to meet experts in our field, share the results of our work, and establish new academic contacts is invaluable, especially in light of the catastrophic events in Eastern Europe. Special recognition is due for the organization of the conference. Prof. Irena Mikulaco and her team made every effort to ensure that this event met the highest standards of an international conference. It was an honor to participate in this year's edition. Thank you very much for the invitation.

dr Aliaksandr Raspapou
Institute of East Slavic Philology
Faculty of Modern Languages and Literatures
Adam Mickiewicz University

Уважаемая профессор Микулацо,
разрешите еще раз поблагодарить Вас за невероятную организацию самого настоящего праздника науки! В одном месте вам удалось собрать ярчайших ученых с небанальными докладами и объемным взглядом на изучаемые вопросы.
Примите мои самые искренние поздравления по поводу презентации ваших книг!
Такой самоотверженный труд не может не быть оценен по достоинству всем профессиональным сообществом.

С уважением,
Mgr. Alina Urazbekova
Interný doktorand
Katedra rusistiky

Poštovana dr. sc. Mikulaco,
hvala Vam na izvrsno organiziranoj konferenciji. Meni su i format konferencije i popratni sadržaji bili izvrsni i mislim da ne trebate ništa mijenjati. Bilo je baš i ugodno i korisno, a to je uvijek najbolja kombinacija.
Lijep pozdrav iz Bjelovara,
Ivana Jurković, Veleučilište u Bjelovaru

Poštovana i draga kolegice,
Iskrene čestitke na odličnoj organizaciji skupa! Bilo je to ugodno iskustvo za mene, i uvijek je lijepo doći u Pulu, iako mi je žao što nisam sudjelovala u druženjima i izletima.
Uz srdačan pozdrav,
Mirjana Borucinsky

Draga Irena,
boravak u Puli i učešće na Međunarodnoj znanstvenoj konferenciji "Jezik, prijevod i međukulturna komunikacija" bio je nadasve prijatan, a zatim i koristan i uspješan. Razmjena iskustava i druženje s učesnicima i poznanstva koja smo sklopili omogućile nam nove susrete, i naučne i prijateljske. Ističemo odličnu organizaciju konferencije u tehničkom i svakom drugom smislu, lijepo druženje i obilazak Istre, a vaše gostoprimstvo i otvorene mogućnosti, biće motivacija i razlog da se u Pulu vraćamo.
Srdačan pozdrav i svako dobro!
Dušanka Popović, Jasmina Nikčević i Sonja Nenezić
Univerzitet Crne Gore
Filološki fakultet

Poštovani/e,

najprije želim zahvaliti na prekrasno organiziranoj konferenciji, iako sam sudjelovala online, bilo mi je iznimno zadovoljstvo slušati ostale izlagače. Posebna pohvala ide moderatorici u mojoj online Zoom skupini koja je jako lijepo rukovodila našom sekcijom. Još jednom zahvaljujem na svemu i nadam se ponovnom druženju, ali idući put uživo.

Srdačno,

Ana Mršić Zdilar

University of Ss. Cyril and Methodius in Trnava, Slovakia

Отзывы сайте кафедры:

<http://krus.ff.ucm.sk/sk/aktivita-katedry/>

философского факультета:

<https://ff.ucm.sk/>

на страничке кафедры на Фейсбуке - см. Katedra rusistiky FF UCM v Trnave

<https://www.facebook.com/Katedra.rusistiky.FF.UCM>

на страничке факультета на Фейсбуке - см. Filozofická fakulta UCM v Trnave

<https://www.facebook.com/FilozofickaFakultaUcmVTrnave>

«Большое видится на расстоянии», – писал поэт. И это действительно так. Прошел почти месяц со дня окончания замечательной конференции в Пуле, которую организовала доктор Ирена Микулац. Насыщенная программа, интересные доклады, встречи с давними друзьями и знакомство с новыми коллегами – все это осталось в памяти. Впечатляющей была презентация новых книг Ирены Микулац. Поражаешься разносторонности ее научных интересов, трудоспособности, умению увидеть главное и способности достойно представить сделанное.

Особо хочется поблагодарить Ирену за интересную экскурсию по Пуле, за чудесную поездку по Истрии. Я открыла для себя еще одну страну, красивую, гостеприимную, в которой живут веселые и доброжелательные люди. Хочется вернуться сюда опять, в эту замечательную атмосферу праздника науки и культуры.

Доцент филологического факультета

МГУ имени М.В. Ломоносова

Ольга Короткова

Iz medija:
DISSEMINATION

UNIPU: <https://www.facebook.com/reel/1837347216794420>

[2. Međunarodna znanstvena konferencija "Jezik, prijevod i međukulturna komunikacija" / Predstavljanje knjige i časopisa - Novosti - Sveučilište Jurja Dobrile u Puli \(unipu.hr\)](#)

Tabula 21

[Objavljena Tabula 21, časopis Filozofskog fakulteta posvećen Dostojevskom - Novosti - Sveučilište Jurja Dobrile u Puli \(unipu.hr\)](#)

HRT, Radio Pula, Interview, „Radio X-ica“, 15.10.2024., 20-22 h, live stream

TV Nova – NEWS – INTERVIEW ArtIstra, 22. listopada 2024. [ArtIstra - TV Nova Pula](#)

NEWSPAPER Glas Istre [14.10.2024 15:01 | Autor: Glas Istre](#)

[Međunarodna znanstvena konferencija i predstavljanje časopisa pulskog sveučilišta u Coworkingu - Glas Istre](#)

PORTAL

<https://istrain.hr/index.php/istrain-arhiva/57631-na-pulskom-sveucilistu-odrzana-medunarodna-znanstvena-konferencija-jezik-prijevod-i-medukulturna-komunikacija>

Facebook, Instagram



От Александра Архиповича Бурова

Dragi sudionici **2. Međunarodne znanstvene konferencije „Jezik, prijevod i međukulturna komunikacija“**,

u ime organizacijskog odbora konferencije želim vam zahvaliti na aktivnom sudjelovanju, zanimljivim izlaganjima, korisnim susretima i kontaktima za razvoj buduće suradnje. Objedinile su nas zajedničke teme, razmišljanja i vesela druženja uživo. Nadam se da ste uživali u konferenciji i kulturnom programu koji smo pripremili za vas.

Molimo vas da nam pošaljete svoje dojmove o konferenciji kako bismo se za iduću konferenciju što bolje pripremili.

Očekujemo vaše radove za zbornik radova i podsjećam vas da je rok za predaju rada **20. prosinca 2024. godine**. Upute za pisanje rada poslala sam vam u Knjizi sažetaka (na kraju Knjige).

Potvrde će dobiti i svi sudionici koji su sudjelovali sa svojim izlaganjem online, počeli smo ih slati.

Želim vam uspješnu akademsku godinu, puno radosti i uživanja u poslu kojim se bavite i čujemo se i vidimo uskoro! :)

Srdačno,

U ime Organizacijskog odbora konferencije,
Irena Mikulaco

Dear participants of the **2nd International Scientific Conference "Language, Translation, and Intercultural Communication"**,

On behalf of the Conference Organizing committee, I would like to thank you for your active participation, interesting presentations, valuable meetings, and contacts for the development of future collaborations. We were brought together by common themes, reflections, and joyful in-person gatherings. I hope you enjoyed the conference and the cultural program we prepared for you.

Please send us your feedback on the conference so that we can better prepare for the next one.

We look forward to receiving your papers for the Conference Proceedings, and I remind you that the deadline for submission is **December 20, 2024**. We have sent you the writing guidelines in the Book of Abstracts (at the end of the Book).

Certificates will be issued to all participants who presented their work online; we have already started sending them.

I wish you a successful academic year, much joy and fulfillment in your work, and we look forward to staying in touch and seeing you soon! :)

Sincerely,

On behalf of the Conference Organizing Committee,
Irena Mikulaco

Уважаемые участники **2-й Международной научной конференции «Язык, перевод и межкультурная коммуникация»**,

От имени Организационного комитета конференции хочу поблагодарить вас за активное участие, интересные доклады, полезные встречи и контакты для развития будущего сотрудничества. Нас объединили общие темы, размышления и радостные встречи. Надеюсь, что вам понравилась конференция и культурная программа, которую мы подготовили для вас.

Просим вас отправить нам свои отзывы о конференции, чтобы мы могли еще лучше подготовиться к следующей.

Ждем ваши статьи для сборника трудов и напоминаем, что крайний срок подачи статей — **20 декабря 2024 года**. Мы отправили вам требования в Книге тезисов (в конце книги). Все участники, выступавшие онлайн, получают сертификаты, их рассылка уже началась.

Желаю вам успешного академического года, много радости и удовольствия от вашей работы. До скорой встречи и остаёмся на связи! :)

С уважением,
От имени Организационного комитета конференции
Ирена Микулац

Dragi sudionici **2. Međunarodne znanstvene konferencije „Jezik, prijevod i međukulturna komunikacija“**,

u ime organizacijskog odbora konferencije želim vam najljepše zahvaliti na aktivnom sudjelovanju, zanimljivim izlaganjima, korisnim susretima i kontaktima za razvoj buduće suradnje. Objedinile su nas zajedničke teme, razmišljanja i vesela druženja uživo. Nadam se da ste uživali u konferenciji i kulturnom programu koji smo pripremili za vas.

Molimo vas da nam pošaljete svoje dojmove o konferenciji kako bismo se za iduću konferenciju što bolje pripremili.

Očekujemo vaše radove za zbornik radova i podsjećam vas da je rok za predaju rada **20. prosinca 2024. godine.** Upute za pisanje rada poslala sam vam u Knjizi sažetaka (na kraju Knjige).

Potvrde će dobiti i svi sudionici koji su sudjelovali sa svojim izlaganjem online, počeli smo ih slati.

Želim vam uspješnu akademsku godinu, puno radosti i uživanja u poslu kojim se bavite i čujemo se i vidimo uskoro!:))

Srdačno,
U ime Organizacijskog odbora konferencije,
Irena Mikulaco

Dear participants of the **2nd International Scientific Conference "Language, Translation, and Intercultural Communication"**,

On behalf of the Conference Organizing committee, I would like to thank you most sincerely for your active participation, interesting presentations, valuable meetings, and contacts for the development of future collaborations. We were brought together by common themes, reflections, and joyful in-person gatherings. I hope you enjoyed the conference and the cultural program we prepared for you.

Please send us your feedback on the conference so that we can better prepare for the next one.

We look forward to receiving your papers for the Conference Proceedings, and I remind you that the deadline for submission is **December 20, 2024**. We have sent you the writing guidelines in the Book of Abstracts (at the end of the Book).

Certificates will be issued to all participants who presented their work online; we have already started sending them.

I wish you a successful academic year, much joy and fulfillment in your work, and we look forward to staying in touch and seeing you soon! :)

Sincerely,
On behalf of the Conference Organizing Committee,
Irena Mikulaco

Уважаемые участники **2-й Международной научной конференции «Язык, перевод и межкультурная коммуникация»**,

От имени Оргкомитета конференции хочу поблагодарить вас от всей души за активное участие, интересные доклады, полезные встречи и контакты для развития будущего сотрудничества. Нас объединили общие темы, размышления и радостные встречи. Надеюсь, что вам понравилась конференция и культурная программа, которую мы подготовили для вас.

Просим вас отправить нам свои отзывы о конференции, чтобы мы могли еще лучше подготовиться к следующей.

Ждем ваши статьи для сборника трудов и напоминаем, что крайний срок подачи статей — **20 декабря 2024 года**. Мы отправили вам требования в Книге тезисов (в конце книги).

Все участники, выступавшие онлайн, получают сертификаты, их рассылка уже началась.

Желаю вам успешного академического года, много радости и удовольствия от вашей работы. До скорой встречи и остаёмся на связи! :)

С уважением,
От имени Организационного комитета конференции,
Ирена Микулацо